
**3rd Session, 59th Legislature
New Brunswick
68-69 Elizabeth II, 2019-2020**

**3^e session, 59^e législature
Nouveau-Brunswick
68-69 Elizabeth II, 2019-2020**

BILL

23

**An Act to Amend
the Property Act**

Read first time: November 27, 2019

Read second time:

Committee:

Read third time:

PROJET DE LOI

23

**Loi modifiant la
Loi sur les biens**

Première lecture : le 27 novembre 2019

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

HON. ANDREA ANDERSON-MASON, Q.C.

L'HON. ANDREA ANDERSON-MASON, c.r.

2019

BILL 23

PROJET DE LOI 23

**An Act to Amend
the Property Act**

**Loi modifiant la
Loi sur les biens**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

1 *Paragraph 45(1)(c) of the Property Act, chapter P-19 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following is substituted:*

1 *L'alinéa 45(1)c) de la Loi sur les biens, chapitre P-19 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

(c) notice of the sale has been published weekly for two consecutive weeks in a daily or weekly newspaper having general circulation in the county where the lands are located.

c) que cet avis de vente n'ait été publié chaque semaine pendant deux semaines consécutives dans un quotidien ou un hebdomadaire ayant une diffusion générale dans le comté où les biens-fonds sont situés.